
Z Á P I S
ze zasedání finančního výboru č. 1/2015 konaného dne 19. února 2015 

v 16:00 hodin - v zasedací místnosti č. 47 Městského úřadu Břeclav

Přítomni:
Členové FV: Leopold Levák, Ing. Marek Baránek, Ing. Petr Dlouhý, Bc. Ondřej Ďuriš, Bc. Tomáš 
Frýdek, David Malinkovič, Milan Pospíšil
Tajemník FV: Ing. Ladislav Vašíček; zapisovatelka: Helena Slatinská 
Hosté: místostarosta Ing. Jaroslav Válka, JUDr. Roland Vlašic

Nepřítomen: Ing. Mgr. Aleš Nešpor, Ing. Dymo Piškula

Předseda finančního výboru pan Leopold Levák zahájil jednání finančního výboru v 16:00 hodin. 
Přivítal přítomné a uvedl, že jednání výboru bylo svoláno v souladu s jednacím řádem, a že je 
výbor usnášení schopný. Ověřovatelem zápisu č. 1/2015 byl zvolen pan Pospíšil, pořízením 
zápisu zapisovatelka Helena Slatinská.

Ad 2) Schválení programu jednání:
Předseda FV navrhl, aby JUDr. Vlašic, který se dostavil na zasedání k podání informace ve věci 
uložení pokuty městu Úřadem pro hospodářskou soutěž, byl zařazen při kontrole úkolů z 
předchozích jednání do programu jako první.
Další návrh na doplnění či změnu nebyl z řad členů vznesen a program byl v následujícím 
členění schválen všemi přítomnými hlasy:

1. Zahájení a prezence.
2. Schválení programu zasedání.
3. Informace k uložení pokuty městu - JUDr. Vlašic.
4. Kontrola úkolů z předchozích jednání.
5. Rozbory hospodaření města za 1.-12./2014.
6. Různé.
7. Schválení usnesení.

Ad 3) Informace k uložení pokuty městu:

JUDr. Vlašic informoval členy finančního výboru o rozhodnutí Úřadu pro ochranu hospodářské 
soutěže ve věci soutěže o návrh „Studie celkové rekonstrukce VO města Břeclav včetně lokalit 
Poštorná a Charvátská Nová Ves“, kterým byla městu Břeclav uložena pokuta ve výši 
1.000.000,- Kč z důvodu, že město Břeclav neuchovalo dokumentaci k uvedené soutěži, ačkoliv 
ji předalo advokátní kanceláři, která město Břeclav zastupuje. Proti rozhodnutí byl podán městem 
Břeclav rozklad a v současné době probíhá řízení o rozkladu. V rámci diskuze JUDr. Vlašic 
zodpověděl doplňující dotazy členů k případu.

Usnesení:
FV vzal na vědomí informaci JUDr. Vlašice k uložení pokuty Úřadem pro hospodářskou soutěž. 
Schváleno: 7 přítomnými hlasy

Ad 4) Kontrola úkolů z předchozích jednání:
Na minulém zasedání Ing. Mgr. Nešpor vznesl dotaz k poklesu výběru z pronájmu majetku, který 
vyplývá z podkladových materiálů ke schválenému rozpočtu na rok 2015. Ing. Vašíček uvedl, že 
pokles celkových příjmů ve skutečnosti činí meziročně asi 700 tis. Kč, tj. cca 3 %. Větší propad 
se jevil z pohledu nepřesné (podhodnocené) predikce příjmů, skutečný výběr byl vyšší. Reálný 
pokles příjmů z pronájmů majetku vyplývá z dalšího prodeje bytů (40 b. j.), holobyty, objekty na 
Lidické (Sigma), NP Jaselská 6 a 8, NP Jungmanova (Znamenák); ukončení smluv o pronájmu
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(nejvýznamnější Dům školství - odchod Bankovního institutu, částečně odchod spol. Freebone z 
budovy TGM 10, krytý bazén, koupaliště - převzetí PO Tereza). Odbor majetkový hledá nové 
nájemce, aby uvolněné prostory byly co nejdříve obsazeny.

Usnesení:
Členové FV vzali na vědomí informaci Ing. Vašíčka k poklesu příjmů z pronájmu majetku. 
Schváleno 7 přítomnými hlasy.

Ad 5) Rozbory hospodaření města za 1.-12./2014:
Členové obdrželi rozbory hospodaření města za období 1-12/2014, tj. plnění příjmů a čerpání 
výdajů.
Ing. Vašíček okomentoval výsledek hospodaření a zodpověděl podrobněji dotazy.
Celkové příjmy rozpočtované ve výši 455 772 tis. Kč byly splněny částkou 482 624 tis. Kč na 106 
%. Z toho: daňové příjmy ve výši 311 871 tis. Kč (106 %), nedaňové příjmy 65 731 tis. Kč (124 
%), kapitálové příjmy 13 501 tis. Kč (96 %) a přijaté dotace 91 521 tis. Kč (96 %).

Celkové výdaje rozpočtované ve výši 555 836 tis. Kč byly čerpány ve výši 486 281 tis. Kč, tj. na 
87 %. Z toho běžné výdaje 386 115 tis. Kč (92 %) a kapitálové-investiční výdaje 100 166 tis. Kč. 
Nečerpání se projevilo zejména v investicích, nákupu služeb a opravách a udržování.

Schodek upraveného rozpočtu ve výši 100 065 tis. Kč ve skutečnosti vykazuje 3 658 tis. Kč.

Podrobně se hospodařením města bude finanční výbor, rada města i zastupitelstvo města 
na svých zasedáních a schůzích zabývat v rámci projednávání a schvalování závěrečného 
účtu města za rok 2014.

Usnesení:
Členové FV vzali na vědomí informaci Ing. Vašíčka k hospodaření města za rok 2014.
Schváleno 7 přítomnými hlasy

Ad 6) Různé:

K činnosti FV:
- V rámci diskuze padl návrh provést kontrolu v oblasti přípravy a provedení inventarizace 
majetku města, jak je dodržován systém, interní předpisy, apod.
- Rovněž byl vznesen návrh pověřit společnost Teplo, s. r. o. zpracováním zprávy o činnosti a 
hospodaření této společnosti za rok 2014.

Usnesení:
Členové FV pověřili provedením kontroly v oblasti přípravy a provedení inventarizace majetku 
města pana Leopolda Leváka a pana Davida Malinkoviče.
Členové FV pověřili pana Milana Pospíšila - jednatele společnosti Teplo, s. r. o., zpracováním 
zprávy o činnosti a hospodaření této společnosti za rok 2014.
Schváleno: 7 přítomnými hlasy

- Diskutována byla rovněž skutečnost, že se městu dlouhodobě nedaří vymezit v rámci priorit 
zbytný nemovitý majetek města. Členové doporučují upozornit ZM na tuto záležitost a zadat 
zpracování tohoto úkolu.

Usnesení:
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města, uložit zpracování "Seznamu zbytného majetku 
města".
Schváleno: 7 přítomnými hlasy

V 16:45 hodin se omluvil a odešel ze zasedání Bc. Tomáš Frýdek.
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- V průběhu diskuze byl vznesen a zodpovězen dotaz ve věci výherních hracích přístrojů. Krátce 
se diskutovalo o podpoře živnostenského podnikání.

- Pro kontrolní činnost FV bude na dalším zasedání FV předložen seznam dotací poskytnutých 
odborem školství, kultury, mládeže a sportu a rovněž odborem sociálních věcí v roce 2014. Z 
tohoto přehledu členové navrhnou tituly, které budou následně podrobeny kontrole. Rovněž pak 
budou pověřeny finančním výborem kontrolní skupiny, vytvořené z jednotlivých členů FV.

Usnesení:
Finanční výbor pověřuje tajemníka Ing. Vašíčka zabezpečením přehledu dotací poskytnutých v 
roce 2014 odborem školství, kultury, mládeže a sportu a odborem sociálních věcí.
Schváleno: 6 přítomnými hlasy

- Další zasedání finančního výboru bude svoláno na 23. dubna 2015 - 16:00 hodin.

Předseda finančního výboru pan Levák poděkoval členům za účast a iniciativu a ukončil jednání 
v 17:30 hodin.
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USNESENI FINANČNÍHO VÝBORU 
ZASTUPITELSTVA MĚSTA BŘECLAVI 

ZE ZASEDÁNÍ Č. 1/2015 DNE 19. ÚNORA 2015

Finanční výbor bere na vědomí
• informaci JUDr. Vlašice k uložení pokuty Úřadem pro hospodářskou soutěž,
• informaci Ing. Vašíčka k poklesu příjmů z pronájmu majetku,
• informaci Ing. Vašíčka k hospodaření města za rok 2014.

Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města uložit
• zpracování "Seznamu zbytného nemovitého majetku města".

Finanční výbor pověřil
• provedením kontroly v oblasti přípravy a provedení inventarizace majetku města pana 

Leopolda Leváka a pana Davida Malinkoviče,
• pana Milana Pospíšila - jednatele společnosti Teplo, s. r. o., zpracováním zprávy o 

činnosti a hospodaření této společnosti za rok 2014,
• tajemníka Ing. Vašíčka zabezpečením přehledu dotací poskytnutých v roce 2014 

odborem školství, kultury, mládeže a sportu a odborem sociálních věcí.

Milan Pospíšil 
ověřovatel zápisu

Přílohy:
Prezenční listina z jednání finančního výboru
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Prezenční listina
z jednání finančního výboru č. 1/2015 konaného dne 19. února 2015 v 16:00 hodin, 

v zasedací místnosti č. 47 Městského úřadu Břeclav

Příjmení a jméno Funkce Podpis

L e v á k  L e o p o l d p ř e d s e d a

M a l i n k o v i č  D a v i d m í s t o p ř e d s e d a

I n g .  B a r á n e k  M a r e k č l e n

I n g .  D l o u h ý  P e t r č l e n

B c .  D u r i š  O n d ř e j č l e n

B c .  F r ý d e k  T o m á š č l e n

I n g .  M g r .  N e š p o r  A l e š č l e n ^ ÍIM Í i ToH M

I n g .  P i š k u l a  D y m o č l e n |  jjE jtfrf) HzhJ
P o s p í š i l  M i l a n č l e n

I n g .  V a š í č e k  L a d i s l a v t a j e m n í k

H e l e n a  S l a t i n s k á z a p i s o v a t e l k a
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